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ԽՄԲԱԳՐԻ ԿՈՂՄԻՑ 
 

Բարի գալուստ ՀԱՊՀ Բանբեր. «Տեղեկատվական տեխնոլոգիաներ, 

էլեկտրոնիկա և ռադիոտեխնիկա» հանդեսի հերթական հրատարակություն:  

Ժամանակակից աշխարհում այս ոլորտները շարունակաբար զարգանում են՝ 

մեզ ներկայացնելով նոր մարտահրավերներ, հնարավորություններ և նորարարական 

լուծումներ: Հանդեսի այս համարում ներկայացված հոդվածները արտացոլում են 

տեխնոլոգիական առաջընթացի անդադար ձգտումը և տեղեկատվական 

տեխնոլոգիաների, էլեկտրոնիկայի և ռադիոտեխնիկայի ոլորտներում 

կիրառությունների լայն շրջանակը: Մեզ համար ուրախալի է փաստել, որ հոդվածների 

հեղինակների շարքը համալրում են երիտասարդ հետազոտողներ և մագիստրոսներ: 

Ուստի շատ կարևոր է, որպեսզի նվիրյալ հետազոտողների և գիտնականների 

փորձառությունը համադրվի նոր սերնդի ներուժի և գաղափարերի հետ, ինչի 

արդյունքում է՛լ ավելի առաջ կմղվեն հանդեսի ուղղվածության ոլորտները: Նրանց 

ներդրումները ոչ միայն կընդլայնեն մեր գիտելիքների բազան, այլև կձևավորեն նոր 

տեխնոլոգիաների ապագա լանդշաֆտը:  

Ցավոք, ներկայում աշխարհում, և, մասնավորապես, մեր հայրենիքում տիրող 

իրավիճակի պատճառով ստեղծված աղետալի հետևանքների արդյունքում Արցախից 

բռնի տեղահանված մեր շատ հայրենակիցներ զրկված են կենսական բավարար 

պայմաններից, մինչդեռ օրվա հրամայականն է ոտքի կանգնելը, չվհատվելը և առաջ 

շարժվելը: Ուստի արցախահայության գիտական համայնքին ևս կոչ ենք անում միանալ 

մեր գիտատեխնոլոգիական ընտանիքին և իրենց հետազոտությունների արդյունքները 

ներկայացնել  ՀԱՊՀ Բանբերում: Առաջնակարգ հոդվածների տպագրումը մեր 

հանդեսում կստեղծի միջավայր, որտեղ կարելի է առաջադեմ գաղափարներ 

փոխանակել և հետազոտություններ իրականացնել: Մենք խրախուսում ենք և՛ կայացած 

գիտնականներին, և՛ սկսնակ հետազոտողներին՝ ներկայացնելու իրենց 

պատկերացումները և գործնական ունակությունները,նպաստելով նորարարական և 

առաջադեմ տեխնոլոգիական համայնքի զարգացմանը:  

Մեր երախտագիտությունն ենք հայտնում այն հեղինակներին, գրախոսներին և 

ընթերցողներին, ովքեր շարունակում են ամեն ինչ անել, որպեսզի մեր հանդեսը մնա 

արժեքավոր գիտելիքների շտեմարան: Նրանց ջանքերն ու ներգրավվածությունը, 

անկասկած,  նպաստում են տեղեկատվական տեխնոլոգիաների, էլեկտրոնիկայի և 

ռադիոտեխնիկայի առաջընթացին՝ մեզ տանելով դեպի տեխնոլոգիական 

զարգացումներով հարուստ ապագա:  

Շնորհակալություն մեր գիտական առաքելության մասնակիցը դառնալու 

համար: 
 

 

Սերիայի գլխավոր խմբագիր՝ 

պրոֆ. Ս.Հ. Սիմոնյան  
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ОТ  РЕДАКТОРА 

Добро пожаловать в очередной выпуск журнала “Вестник НПУА: Инфор-

мационные технологии, электроника, радиотехника”. 

В современном мире эти области постоянно развиваются, предлагая нам но-

вые задачи, возможности и инновационные решения. Статьи, представленные в 

этом номере журнала, посвящены неустанному стремлению к технологическим 

достижениям и широкому спектру их применения в области информационных тех-

нологий, электроники и радиотехники. Мы рады сообщить, что число авторов ста-

тей пополняется молодыми исследователями и магистрами. Поэтому очень важно, 

чтобы опыт самоотверженных исследователей и ученых сочетался с потенциалом 

и идеями нового поколения, в результате чего направления журнала будут расши-

ряться еще дальше. Их вклад не только расширит нашу базу знаний, но и сформи-

рует будущий ландшафт новых технологий. 

К сожалению, в результате катастрофических последствий, созданных ны-

нешней ситуацией в мире и, в частности, на нашей Родине, многие наши соотече-

ственники, насильственно переселенные из Арцаха, лишены достаточных условий 

жизни, а веной дня является встать на ноги, не падать духом и идти вперед. По-

этому мы призываем научную общественность армян Арцаха присоединиться к 

нашей научно-технологической семье и представить результаты своих исследова-

ний в Вестник НПУА. 

Публикация передовых статей в нашем журнале создаст среду, в которой 

можно будет обмениваться передовыми идеями и проводить исследования. Мы 

призываем как признанных ученых, так и начинающих исследователей делиться 

своими знаниями и практическими способностями, способствуя развитию иннова-

ционного и передового технологического сообщества. 

Выражаем благодарность авторам, рецензентам и читателям, которые про-

должают все делать для того, чтобы наш журнал оставался хранилищем ценных 

знаний. Их усилия и участие, несомненно, способствуют прогрессу информацион-

ных технологий, электроники и радиотехники, ведя нас в будущее, богатое техно-

логическими достижениями. 

Благодарим Вас за участие в нашей научной миссии. 
 

Главный редактор серии 

проф. С.О. Симонян 
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EDITORIAL 

 
Welcome to the next issue of the “Proceedings of NPUA: Information Tech-

nologies, Electronics, Radio Engineering. 

In today's world, these areas are constantly evolving, offering us new chal-

lenges, opportunities and innovative solutions. The articles presented in this issue of 

the journal are devoted to the relentless pursuit of technological advances and a wide 

range of their applications in the field of information technologies, electronics and 

radio engineering. We are pleased to report that the number of authors of articles is 

being replenished by young researchers and master’s level students. Therefore, it is 

very important that the experience of dedicated researchers and scientists is com-

bined with the potential and ideas brought by the new generation, as a result of which 

the scope of the journal will expand even further. Their contributions will not only 

expand our knowledge base, but will also shape the future landscape of new tech-

nologies. 

Unfortunately, as a result of the catastrophic consequences created by the cur-

rent situation in the world, and in particular in our Motherland, many of our compat-

riots, forcibly deported from Artsakh, are deprived of sufficient living conditions,  

the crucial prolem of the day is to get back on your feet, overcome discouragement 

and go forward. Therefore, we call on the scientific community of the Artsakh arme-

nians  to join our science and technology family and present the results of their re-

search in the Proceedings of NPUA. 

The publication of advanced articles in our journal will create an environment 

in which cutting-edge ideas can be exchanged, and innovative research can be con-

ducted. We encourage both established scientists and young researchers to share 

their knowledge and practical abilities to contribute to the development of an inno-

vative and advanced technological community. 

We would like to thank the authors, reviewers, and readers who continue to 

do their best to keep our journal a repository of valuable knowledge. Their efforts 

and participation undoubtedly contribute to the progress of information technologies, 

electronics and radio engineering, leading us into a future rich in technological 

achievements. 

Thank you for participating in our scientific mission.  

 

Editor-in-chief of the Journal 

Prof. S.H. Simonyan 

  


